
Slovo starosty 
 
Vážení spoluobčané, 

první čtvrtina roku 2024 utekla jako voda a po ne příliš výrazné a krátké zimě vše navozuje 

jarní atmosféru a s ní související činnosti.  

Stejně je tomu tak i na obecním úřadě. V první půli března začaly práce na opravě 

kanalizačního řádu z ulice Hybešova do parku, na které bude navazovat modernizace a oprava 

bývalého chovatelského domečku. Ten by v budoucnu mohl sloužit jako zázemí pro konání 

kulturních akcí v parku pořádaných.  

Pro zlepšení občanské vybavenosti byl v blízkosti parkoviště u mateřské školy směrem na 

Slepotice instalován Z-BOX.  

Další novinkou je nákup dvou automatických elektronických defibrilátorů AED. Jedním bude 

vybavena výjezdová jednotka dobrovolných hasičů a druhý bude umístěn u vstupu do senior 

centra.  

V senior centru je dokončená oprava topení a s tím související zednické práce v prostorách 

bývalé kuchyně a jídelny. Tomuto místu bychom rádi vrátili status společenských prostor, 

které budou hojně využívány místními obyvateli.  

Plánovaná oprava otopného systému v mateřské a základní škole je již projektově zpracovaná 

a nyní probíhá výběrové řízení na zhotovitele. Tímto se omlouváme rodičům za komplikace 

v podobě uzavření MŠ po celou dobu letních prázdnin (i když toto rozhodnutí ještě není 

konečné, vše bude záležet na vzájemné dohodě s vítězem výběrového řízení), rozsah této 

opravy to bohužel nejspíše bude vyžadovat. Jednáme o možnosti zajištění příměstského 

tábora v Moravanském domě.  

Z informací z našich obcí si dovolím zmínit pokroky na realizaci domácích čističek odpadních 

vod v Moravanském a Čeradicích, zde čekáme na vyjádření stavebního úřadu k vyhotovené 

projektové dokumentaci. Stále se nevzdáváme naděje na realizaci v letošním roce. V Turově, 

kde je na hloubkovou kanalizaci vydané stavební povolení a zhotovená prováděcí projektová 

dokumentace netrpělivě očekáváme rozhodnutí o přidělení dotace ze Státního fondu životního 

prostředí.  

 V Turově proběhlo statické zajištění kapličky sv. Jana Křtitele. V plánu je ještě základní 

oprava hasičské zbrojnice, sbor dobrovolných hasičů Turov v letošním roce oslaví sto let od 

svého založení. Oprava hasičské zbrojnice je letos v plánu rovněž i v Čeradicích.  

V Moravanském domě proběhly 16. března Velikonoční trhy, které doprovázela vajíčková 

stezka a dílničky pro děti. Děkuji všem, kteří se na přípravách a realizaci podíleli, celá akce 

měla velmi pozitivní ohlasy. Ne jinak tomu bylo i 9. dubna, kdy se zde uskutečnila, zatím 

největší akce od rekonstrukce a tou byl koncert Muzikály naruby v podání J. Vágnera, P. 

Ryšavého, J. Kopečného a jejich kapely. Všichni ti, kteří do posledního místa obsadili 

Moravanský dům si užili úžasnou atmosféru a poslechli v trochu jiném podání známé 

muzikálové písně.  

Ve středu 10. dubna jsme byli na obecním úřadě poctěni velmi vzácnou a milou návštěvou. 

Měli jsme možnost poznat Veroniku Ročkovou, moravanskou rodačku a vědkyni, která 

působí jako profesorka ekonometrie a statistiky na americké University of Chicago a která, 

jako jediná Češka získala letošní cenu Výboru prezidentů statistických společností COPPS, 

nejprestižnější cenu ve statistice.  Bylo velmi zajímavé dozvědět se, co vše musí člověk 

dokázat na cestě k takovému cíli. Přejeme Veronice mnoho pracovních, ale i osobních 

úspěchů. 



 
 

Tradiční úklidová akce s názvem Čisté Moravany, proběhla v sobotu 6. dubna, tentokrát jsme 

se sešli ve velmi hojném počtu a výsledek tomu také odpovídal. Za tři hodiny se podařilo 

nasbírat více než padesát pytlů odpadu. Děkuji všem dětem, rodičům i učitelům ze základní 

školy, všichni odvedli pořádný kus práce. Úklid proběhl ve všech našich obcích, mé 

poděkování patří i místním organizátorům a dobrovolníkům.      

Jarní období je také spojováno se začátkem druhé části fotbalové sezony. Přeji všem hráčům, 

napříč věkovými a výkonnostními kategoriemi, kteří moravanský fotbal reprezentují úspěšný 

start a dobré výkony bez zranění. 

 
   

Přeji Vám příjemné jarní dny  

Ondřej Mikulecký, starosta obce 

 

   

Usnesení z jednání OZ dne 12. 2. 2024 
 

Zastupitelstvo obce  schvaluje program jednání.  

Zastupitelstvo obce  schvaluje jako předsedu návrhové komise pro usnesení p. MUDr. 

Vavřiníkovou, jako členy p. Venclovou a Ing. Bakeše. 

Zastupitelstvo obce  schvaluje jako ověřovatele zápisu p. Brňáka a Mgr. et Mgr. Červenou. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.    

Zastupitelstvo obce  schvaluje rozpočet obce na rok 2024 dle předloženého návrhu (příloha č. 

1 usnesení) takto: 

Celkové příjmy rozpočtu ve výši                                            57 060 100,- Kč 

Běžné výdaje ve výši                                                              47 358 100,- Kč 

Kapitálové výdaje ve výši                                                       14 110 000,- Kč 

Celkové výdaje rozpočtu ve výši                                          61 468 100,- Kč 

Financování ve výši                                                         (+)    4 408 000,- Kč 

• Z toho splátka úvěru na ČOV                                 (-)     1 300 000,- Kč 

•             splátka úvěru Moravanský dům                  (-)     1 392 000,- Kč 



   -     Z toho přebytek hospodaření                                 (+)     7 100 000,- Kč 

a zároveň stanovuje, že ve výdajové části rozpočtu nesmí být překročen objem běžných a 

kapitálových výdajů dle jednotlivých paragrafů schváleného rozpočtu roku 2024. V rámci 

paragrafů se změna v jednotlivých položkách, včetně mzdových položek a včetně změn mezi 

položkami běžných a kapitálových výdajů a naopak, povoluje. Závazným ukazatelem 

rozpočtu jsou paragrafy. 

Rozpis schváleného rozpočtu do plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky č. 323/2002 

Sb. je v kompetenci účetní. 

Zastupitelstvo obce schvaluje – přenesení kompetencí na radu obce dle § 102 zákona č. 

128/2000 Sb., zákona o obcích – schvalování rozpočtových opatření mezi jednotlivými 

zasedáními zastupitelstva maximálně do výše 1 000 000,- Kč. Omezení touto částkou se 

netýká navýšení závazných ukazatelů v rámci třídy 4 (přijaté dotace) u rozpočtového zapojení 

účelových dotací a DPPO za obec. Tyto prostředky rada obce zapojuje i do výdajů. Za 

rozpočtovou změnu se považuje změna jednoho údaje schváleného rozpočtu.  

Rozpočtové opatření obsahuje všechny schválené rozpočtové změny. Na každém zasedání 

rady obce je možné přijmout jen jedno rozpočtové opatření.                             

Zastupitelstvo obce schvaluje dotace organizacím (příloha č. 2  usnesení). 

MŠ   961 400 

ZŠ   2 500 000 

DSO Loučná  28 000 

DSO Chroustovice  100 000 

TJ Sokol Moravany vypořádání 450 000 

Dostál Libor - cyklistika vypořádání 25 000 

Myslivecký spolek Moravany - Slepotice vypořádání 20 000 

Východočeský deskoherní spolek Moravany vypořádání 10 000 

SRPDŠ Moravany vypořádání 20 000 

Říhová Olga – Klub důchodců Moravany vypořádání 20 000 

Vodvářková Jana – Moravanské ženy vypořádání 20 000 

Péče o duševní zdraví vypořádání 10 000 

Oblastní Charita Pardubice vypořádání 280 000 

SDH Moravany vypořádání 140 000 

SDH Moravanský vypořádání 20 000 

SDH Platěnice vypořádání 50 000 

SDH Čeradice vypořádání 25 000 

SDH Turov vypořádání 15 000 

Hynek Richard – gladiator race vypořádání 40 000 

SPHD Moradis vypořádání 5 000 

Rodinné integrační centrum z.s. vypořádání 10 000 

Linka bezpečí vypořádání 7 500 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje vzorovou veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce na rok 2024 (příloha č. 3), podle které bude vypracována příslušná smlouva 

pro spolky a organizace dle přílohy č. 2. 

Zastupitelstvo obce schvaluje veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce na 

rok 2024 (příloha č. 4) pro Oblastní Charitu Pardubice.  

Zastupitelstvo obce schvaluje kupní smlouvu na koupi pozemků p. č. 22/2 o výměře 258 m2, 

p. č. 23 o výměře 259 m2, oba v k. ú. Moravany nad Loučnou a pozemků p. č. 856/9 o 



výměře 79 m2, p. č. 856/5 o výměře 115 m2, p. č. 347/9 o výměře 1m2, vše v k. ú. Platěnice 

za celkovou cenu 55 600,- Kč. Kupující dále zaplatí náklady na vklad do katastru nemovitostí 

2 000,- Kč. 

Zastupitelstvo obce doporučuje k dalšímu prověření žádost pana Jaroslava Šlímy týkající se 

pozemku p. č. 105/8 v k. ú. Moravanský, který je nyní v ÚPSÚ veden jako zemědělsky 

obhospodařovaná plocha, nově  by měl být veden jako pozemek pro výstavbu rodinného 

domu. 

Zastupitelstvo obce nedoporučuje k dalšímu prověření žádost firmy MORAS týkající se 

pozemků p. č. 285 a p. č. 282 v k. ú. Platěnice, které jsou nyní v ÚPSÚ vedeny jako 

zemědělsky obhospodařované plochy NZ1. Žádost se týká rovněž pozemku p. č. 295 v k. ú. 

Platěnice, který je veden v ÚPSÚ jako PV1 - veřejné prostranství - uliční prostory a BI - 

bydlení v rodinných domech – příměstské. Nově  by měly být vedeny jako pozemky určené 

pro bydlení venkovského typu. 

Zastupitelstvo obce nedoporučuje k dalšímu prověření žádost paní Jedličkové týkající se 

pozemku p. č. 400/28 v k. ú. Moravanský, který je v ÚPSÚ zařazen jako plocha NZ1 – plochy 

zemědělsky obhospodařované půdy. Nově by měl být pozemek zařazen pro budoucí výstavbu 

rodinného domu. 

Zastupitelstvo obce doporučuje k dalšímu prověření žádost pana Flekače týkající se pozemků 

p. č. 144/1, 144/2 a 119/37 v k. ú. Moravanský, které jsou v ÚPSÚ vedeny jako NZ2 - plochy 

zemědělsky obhospodařované půdy. Nově by měly pozemky být zařazeny do plochy určené 

pro výstavbu voliér pro chov exotického ptactva, rodinného domu, garáže a dílny. 

Zastupitelstvo obce nedoporučuje k dalšímu prověření žádost paní Kotaškové týkající se 

pozemku p. č. 149/1 v k. ú. Turov nad Loučnou. V platném ÚPSÚ je pozemek veden jako 

NZ1 – plochy zemědělsky obhospodařované půdy, severovýchodní část pozemku leží v ploše 

se způsobem využití DS1 – dopravní infrastruktura silniční – silniční síť. Nově by mělo být 

využití pozemku jako plocha určená pro zahradu a výstavbu 5ti rodinných domů. 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce k podání žádosti o rozšíření obytné zóny Z09 v 

Platěnicích – využití rezervy R2 v lokalitě Z09 – změna využití pozemků z orné půdy na 

pozemky určené na bydlení venkovského typu BV. 

  

Usnesení z jednání OZ dne 15. 4. 2024 
Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění programu o bod “Záměr přijetí kostela sv. Jiljí v 

Platěnicích do majetku obce” a zařadit ho jako bod č. 6. 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění program o bod Volba členů školské rady při ZŠ 

Moravany” a zařadit ho jako bod č. 12. 

Zastupitelstvo obce schvaluje – doplnění program o bod “Schválení DPČ na vedoucího 

projektu v realizačním týmu MEK pro starostu obce Ondřeje Mikuleckého” a zařadit ho jako 

bod č. 13. 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplněný program jednání.  

Zastupitelstvo obce schvaluje jako předsedu návrhové komise pro usnesení Bc. Kučerovou, 

jako členy p. Ing. Dohnala a Ing. Kulhánka. 

Zastupitelstvo obce schvaluje jako ověřovatele zápisu Mgr. Louženskou a p. Manycha. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu kontrolního výboru.    

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu finančního výboru. 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr přijetí kostela sv. Jiljí v Platěnicích do majetku obce. 

Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu, smlouvu o zřízení věcného břemene a 

smlouvu o zřízení zákazu zcizení pozemku st. p. č. 1, jehož součástí je kostel sv. Jiljí a 

pozemků p. č. 51 a p. č. 943, vše v k. ú. Platěnice. 



Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu vybavení kostela sv. Jiljí v Platěnicích dle 

přílohy č. 1 a 2, která je součástí smlouvy. 

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr objednání projektové dokumentace včetně stavebního 

povolení na dva bytové domy v lokalitě Z21. 

Zastupitelstvo obce neschvaluje využití předkupního práva na odkoupení nemovitosti e. č. 33 

na pozemku p. č. 6956/15 v k. ú.  Holice v Čechách.                                                         

Zastupitelstvo obce neschvaluje využití předkupního práva na odkoupení nemovitosti e. č. 

81na pozemku p. č. 310/31 v k. ú. Nová Ves u Albrechtic.                                                          

Zastupitelstvo obce schvaluje jako členy školské rady při ZŠ Moravany p. Venclovou a p. 

Manycha. 

Zastupitelstvo obce schvaluje DPČ na vedoucího projektu v realizačním týmu MEK pro 

starostu obce Ondřeje Mikuleckého. 

Společenská rubrika  
 

V měsíci březnu oslavili životní jubileum… 

 

Marie Mokrá                               Jiří Majer                         

Eva Hysková                               Jaroslav Klouček 

Marie Weinglichová                   Věra Málková 

Růžena Schejbalová                    Ladislav Januš 

Hana Košková                             Miloslav Kříž 

Olga Kašparová                          Vladimír Sádovský         

 

V měsíci dubnu oslaví životní jubileum… 

 

Jaroslav Kučera                           František Kment 

Danuše Němotová                       Eva Laksarová 

Anna Pochobradská                     Jaroslava Opplová 

Irena Šťastná                                Zdeněk Klár 

Jaroslava Volejníková 

 

Všem oslavencům přejeme hlavně pevné zdraví a štěstí do dalších let. 

 

Opustili nás… 

 

Daniela Cabicarová                    Jiří Marek 

  Pavel Novák                               Jaroslav Pilař               

     František Vondra                         

  Budeme s úctou vzpomínat. 

                                 

Vítáme nové občánky…. 

 

Viktorii Horákovou                    Noemi Pospíchalovou 

Dominika Krejčího                     Filipa Konopu        

Adama Tejnoru                           Jiřího Kučeru 

Jonáše Zelenku                           Jakuba Vondru 

 

Dětem i rodičům přejeme klidný a pohodový život.     



Vítání občánků 5. 4. 2024 
 

Toto vítání občánků bylo poslední vystoupení dětí z Mateřské školky pod vedením paní 

učitelky Němečkové. Tímto jí děkujeme za roky práce na organizaci vystoupení dětí 

z mateřské školy, jak perfektně děti ze školky na vystoupení připravila, vyšla nám vstříc 

kdykoliv jsme potřebovali a věřte, že společně jsme za ty roky přivítaly opravdu hodně 

miminek. 
    Paní učitelko, přejeme vám hodně zdraví, pohody a spokojenosti, a ještě jednou 

děkujeme…. 

 

                    
Sofie Ella Grúzová         Vilém Hering              Amálie Brišová 
 

Michal Hošek     Martin Florián        Lenka Jiroutová 
 

                                
           Dominik Krejčí   Nathaniel Zelinka 



Rozhovor s profesorkou ekonometrie a statistiky Veronikou 
Ročkovou  
 

Prestižní americkou cenu za výzkum ve statistice obdržela česká profesorka Ročková 

Česká vědkyně Veronika Ročková, která působí jako profesorka ekonometrie 

a statistiky na americké University of Chicago, obdržela letošní cenu Výboru prezidentů 

statistických společností COPPS, nejprestižnější cenu ve statistice. O ceně informoval 

výbor. 
 

Holky jsou na matiku stejně dobré jako kluci, říká vědkyně Ročková, 

která jako první Češka dostala "oscara“ v oboru statistika. 

 

V rozhovoru se bavíme o: 

• za co dostala světovou cenu jako první Češka 

• proč se po studiu v zahraničí nevrátila domů 

• kdo jí v úspěchu fandil a kdo ji zrazoval 

• v čem mají Američanky lehčí život než Češky 

• co českého v ní jí pomohlo prorazit v cizině 

Působíte jako profesorka na slavné Chicagské univerzitě a před dvěma týdny jste také 

dostala letošní cenu Výboru prezidentů statistických společností COPSS, nejprestižnější cenu ve 

statistice. Ani jedno z toho se před vámi žádné Češce ani Čechovi nepovedlo. Co českého ve vás 

vám k takovým úspěchům pomohlo? 

Určitě pracovitost a nezlomnost. Jako národ jsme velmi pracovití a zruční. Dokážeme najít kvalitni 

řešení problému, na které třeba jiní nepřijdou, umíme být netradiční a kreativní. Dokážeme si poradit 

sami a za nízké náklady. Máme vynalézavost a umíme si vystačit s málem. Jsme dobří v tom, že 

projekty dokončujeme. 

To Američané neumějí? 

Tady se spousta lidí narodí do privilegia země, kde je vynikající infrastruktura a kde mají přístup k 

mnoha zdrojům. Jako Američani se už narodí se sebevědomím, byť úplně neznají jeho podstatu, a mají 

proto v sobě určitou pohodlnost. 

Nebude je tahle pohodlnost nakonec stát pozice? I kolem sebe vidím, že děti emigrantů se snaží 

víc než ti, kdo se tu narodili. 

Emigranti se vždycky musí o všechno víc snažit. Obecně každý, kdo si sbalí kufry a rozhodne se odejít 

jinam, má větší ochotu na sobě pracovat a má ambice na vyšší kvalitu života, než dosud měl. Je to 

charakterový rys, který sdružuje všechny emigranty. Proto jsou ochotní pracovat víc, přijmout pozici, 

která neodpovídá jejich kvalifikaci nebo není tak dobře placená, aby se uchytili a vypracovali. Nemají 

tu nárokovost, která je častější u těch, kdo se v zemi svého původu narodili. Mají pokoru a vědí, že jim 

nic nespadne do klína a že se o to musejí zasloužit. Znám tu Čechy, kteří se uchytili, a ti mají všechny 

tyhle vlastnosti. 

Mohla byste mi zkusit vysvětlit, za co přesně jste dostala tu cenu COPSS? 

Za celkový přínos do statistiky (převážně Bayesovské statistiky) a sbírku mého výzkumu za 

posledních 15 let. Příkladem je vynález algoritmu pro analýzu velkých dat, které jsou rychlejší než ty 

dosud. Takové algoritmy se dají použít například ve zdravotnictví k nálezu kombinaci genů, které 

ovlivňují průběh nemoci a léčby. Genů mohou být miliony, ale pacientů s diagnózou může být jen 

málo. Já jsem přišla na metodu, která dokáže vybrat důležité geny jako jehly v kupce sena během 

několika vteřin, zatímco předchozími metodami by to trvalo několik hodin nebo dní. Další mojí oblastí 

https://community.amstat.org/copss/awards/presidents
https://community.amstat.org/copss/awards/presidents
https://community.amstat.org/copss/awards/presidents


je studie statistických vlastností artificiální inteligence (AI). Jednim z účelů mého výzkumu je 

porozumění a komunikace neurčitosti v AI systémech. 

Co ta cena ve vašem životě změní? 

Doufám, že bude inspirací pro ostatní ženy v Česku. Hlavně pro ty, které se třeba rozmýšlejí, jestli 

mají studovat matematiku nebo statistiku, jestli mají jít studovat do zahraničí. Jděte a studujte, 

vzkazuji jim. A pro mě osobně je to důležitá zpráva, že těch posledních patnáct let, které jsem 

věnovala kariéře, bylo důležité i pro ostatní a stálo to za to. 

Proč jste odjela z Česka? 

Studovala jsem v Praze matematicko-fyzikální fakultu (MatFyz) a měli jsme výměnný program, kdy 

jsme mohli odjet studovat na rok na univerzitu v Belgii. Po tom roce jsem dostala nabídku z 

Holandska na doktorandskou pozici. Tam jsem strávila čtyři roky a pak mi nabídli tříletou smlouvu na 

vědecký výzkum ve Filadelfii. 

Na základě této zkušenosti jsem pak žádala o profesorské pozice v USA a jedna z pěti nabídek, které 

jsem dostala, byla v na Univerzitě v Chicagu. Tím se mi splnil sen, moc jsem si přála pracovat právě 

tady. Jenže někam se dostat neznamená tam také uspět, dostat smlouvu na dobu určitou není to samé 

jako dostat stálou pozici. 

Tu ale dneska máte, jste stálou profesorkou na Chicagské univerzitě. 

Ano. Získala jsem ji po šesti letech. Normálně to trvá deset. 

Byla jste vždycky zářný matematický talent? 

Ani zas tak ne. Vzpomínám si, že na základní škole řekla jedna z učitelek mé mamince, ať mě nedává 

na gympl, protože mi nejde matika. 

Co jí na to vaše maminka řekla? 

Nepřijala to, koupila mi knížku úloh na matematiku, sedla se mnou a spolu jsme počítaly příklady. 

Díky tomu jsem si začala v matematice věřit. Spousta dívek si v matematice nevěří a sebevědomí u 

nich hraje velkou roli v tom, na co si troufnou. 

Jsou dívky nadané na matematiku míň než chlapci? 

Určitě nejsou. Ale společnost nám to často podsouvá. Dívky jsou odmala přesvědčované, že jsou 

silnější na společenské vědy. To je chyba. Každé dítě má talent na něco jiného a nezáleží na tom, kdo 

je. Talent se dřív nebo později projeví a takové předsudky jej mohou utlumit. 

Pro dívky a ženy bývají důležité jiné ženy. Nemůžete být něčím, co kolem sebe nevidíte, říká 

například Hillary Clinton o důležitosti ženských vzorů. Měla jste kolem sebe takové ženy? 

Na začátku moje maminka. Vystudovala chemii, je technicky založená a já v ní měla velkou inspiraci. 

Taky jsem měla inspiraci obecně v českých ženách, které jsou velmi silné. Měla jsem profesorku 

matematiky na gymplu a dvě profesorky statistiky na MatFyzu, a ty mi ukazovaly, že tou cestou jít 

můžu. 

... ale že na ní moc dalších žen nepotkáte. 

V tomhle bylo studium na MatFyzu těžké, protože tam nebyl balanc, odhadem asi pětina žen. 

Nezapomenu na větu našeho profesora v prvním ročníku, když nám řekl, že na konci semestru tam 

většina z nás nebude, hlavně odpadnou ženy. Ten samý profesor řekl že se uvidí, co máme v hlavě, 

nejenom na hlavě. 

Nebo když jsem se dostala na univerzitu v Belgii, bylo jediným povzbuzením od jednoho mého 

profesora bylo, že doufá, že jim neudělám ostudu. Tahle jejich prohlášení mě ale zocelila, nenechala 

jsem se jimi rozhodit, ale pamatuji si je dodnes. 

Proč vám to říkali? 



Možná nedůvěra sama v sebe, kterou se snažili přenést na mě. Někteří muži také mají za to, že ženy by 

měly sedět doma a vařit. Takové postoje se předávají z generace na generaci do doby, než je někdo 

prolomí. Proto doufám, že můj příběh pomůže tohle změnit, aby dneska další ženy a děti už nečelily 

takovým předsudkům. 

Proč si to děláme jako společnost? Nepřipravujeme se tím o talenty? 

Myslím, že spousta lidí zažívá příjemný pocit z toho, když něco naplní jejich očekávání nebo 

předpoklady. Když ale něco ty předpoklady rozhodí, vyvolá to pocit diskomfortu, určité nepříjemnosti. 

To podvědomě i vědomě nechtějí a vyhýbají se tomu. I ve své pedagogické práci se proto studujícím 

snažím předložit něco, co jejich dosavadní představy rozhodí, a přimět je zjistit si, proč je to rozhodilo. 

V čem třeba? 

Na první pohled třeba už v tom, že jim rozhodím jejich představy o profesorce matematiky. Ráda se 

moderně oblékám, nosím podpatky a makeup, neskrývám své vlastní vyjádření feminity. Ukazuji jim 

tím, že vědkyni mohou najít v jakémkoli druhu ženy, neváže se to na bílý plášť a silné brýle. 

Mají to ženy v USA těžší nebo lehčí než ženy v Česku? 

Ty předsudky a očekávání vůči ženám jsou tu zhruba stejné a ženy tu mají podobně náročné 

trajektorie, ale americká společnost si to víc uvědomuje a pracuje s tím, snaží se je zlepšit. 

V čem je hlavní rozdíl? 

Ten rozdíl není na první pohled tak patrný. My například v Česku říkáme hodně věci narovinu. Jsme 

přímočaří a je nám skoro jedno, co se s naším sdělením na druhé straně příjemce stane. Ženám na 

pracovišti tyhle bezprostřední komentáře od mužů ale nejsou vždycky příjemné. Muži mívají styl 

humoru, který je někdy urážlivý, a něco, co by český muž klidně na pracovišti řekl, by tady v Americe 

bylo nepřijatelné. 

Co to vyvolává u českých žen? 

České ženy jsou na to sice zvyklé, ale má to na jejich sebevědomí negativní dopad. Česká společnost 

není úplně citlivá na tyto podtexty, jako by naše emoční inteligence nebyla zcela vyvinutá. 

Američané mají vyšší emoční inteligenci? 

Řekla bych že ano. Američané si neříkají nepříjemné nebo urážlivé věci, dokáží odhadnout, co to v 

tom druhém vyvolá, a pracují s tím. Jenže to má také odvrácenou stránku - raději to, co si doopravdy 

myslí, neřeknou vůbec. A to je dnes stále větší problém. Jsem radši ve společnosti, kde si lidé říkají, 

co si myslí. Když dostanu kompliment, vím, že je upřímný, a když mě někdo urazí, taky vím, že to je 

upřímné. Ale když jsem ve společnosti, kde se lidé moc nevyjadřují a určitým konverzacím se 

vyhýbají, je to pasivní. Až pasivně agresivní. 

Říkáte, že Česko má velmi dobrý vzdělávací systém. Co tím myslíte? 

Vystudovala jsem zadarmo a odešla jsem z Česka se základy, které mi umožnily v Americe uspět a 

navázat na ně. Ve srovnání s americkým školstvím dáváme větší důraz na teorii než na praxi, ale 

zrovna mně ta teorie v matematice pomohla. 

Máte za sebou několik světových akademických úspěchů, ozvali se vám nějací vaši pedagogové z 

Česka? Třeba ta učitelka, co vás odrazovala od studia, protože vám prý nejde matika?  

Ozvaly se mi dvě moje profesorky a gratulovaly mi, jedna z nich mě pozvala na přednášku do Prahy, 

kde jsem v prosinci byla. Napsala mi i moje profesorka z gymnázia, jak je na mě hrdá, bylo vidět, že jí 

to udělalo velkou radost. Říkala mi, že vždycky věděla, že uspěju, bylo to až dojemné. A mně v tu 

chvíli došlo, že já to na tom gymplu nikdy takhle nevnímala. I na ten MatFyz jsem šla s určitou 

nedůvěrou v sama sebe, nikdy mi nikdo neřekl, že tam patřím a že to je místo pro mě. A když jsem z 

MatFyzu odcházela do Belgie, řekl mi ten profesor tu větu „Veroniko, doufám, že se za vás nebudeme 

muset stydět.“ A já byla studentka se skoro samými jedničkami. 

To bylo jediné, co vám na cestu popřál? 



To bylo jediné povzbuzeni, které jsem na svoji cestu do Belgie dostala. Když jsem pak zvažovala, 

jestli se z té Belgie vracet do Prahy, tak tohle byl jeden z důvodů - proč se vracet do situace, kde ve mě 

lidé nevěřili, nebo mi možná věřili, ale nechtěli mi to ani říct. Jestli mě kdy někdo chválil, byly to 

ženy. Asi muži nejsou tak dobří ve chválení jiných. 

  

Používáte někdy svoje znalosti statistiky v praktických životních situacích? 

Třeba když jsem si kupovala byt, snažila se mě realitní agentka přimět, abych nabídla co nejvyšší 

částku a přebila tím ostatní případné zájemce. Já si spočítala pravděpodobnost, o kolik může kolik 

dalších zájemců nabídku navýšit, a agentku neposlechla. Vyšlo mi to. 

Chicago je proslulé českou komunitou, jste v kontaktu s krajany? 

Chicago je velmi kulturní město se silným evropským vlivem. Mám vždycky radost, když tu narazím 

na víc Čechů, kteří září a seznamují obyvatele Chicaga s českou kulturou. Minulý týden jsme tu měli 

koncert Bohuslava Martinů, chicagská symfonie hrála pod taktovkou Jakuba Hrůši, dokonce jsme měli 

i českého sólistu Josefa Špačka.  Je tu velmi aktivní konzulát, který organizuje spoustu českých akcí. 

Chodím tu po ulicích, které se jmenují po Češích, třeba Čermákova po bývalém starostovi, jedna část 

města se jmenuje Plzeň, a jedna z restaurací má jméno U Duška. To je příjemné. 

Co evropského vám v USA chybí? 

Určitá spokojenost v lidech. U nás v Evropě lidé hodně pracují, ale také jsou schopni si užít volný čas, 

když nepracují. Tady je kultura hodně postavená na kariéře, na práci, lidé jsou hodně přepracovaní a 

myslím, že nejsou tak úplně spokojení v osobních životech. V Evropě máme víc uvolněnou kulturu 

založenou na opravdovějších lidských vztazích. Tady jsou ty vztahy víc transakční, každý za nějakým 

seznámením vidí hned i to, co by jim ten člověk mohl přinést. 

U nás se lidé navštěvují tak nějak spontánně a bezprostředněji, tady v Americe si všechno musíte dát 

do kalendáře a vždy je za tím společenská, ale zároveň i obchodní agenda. To mi trochu vadí, protože 

já za svými interakcemi s lidmi obchodní agendu nemívám. Američané přistupují k mezilidským 

vztahům trochu jinak, určitá opravdovost, upřímnost a vřelost jim podle mě chybí. 

Výňatek z časopisu Deník N, upraveno prof. Veronikou Ročkovou   

 

Ohlédnutí za akcemi 

Sokolský sportovní ples 

V sobotu 17. února se v sále místního Moravanského domu konal další díl letošní plesové sezóny, a to 

Sokolský sportovní ples. Po loňském slavnostním plese, který byl součástí oslav významných výročí 

naší sportovní organizace, byl letošní ples pojat o něco střídměji. Ale i díky vynikajícímu výkonu 

kapely Party Gang, která doprovázela svojí kvalitní hudbou celý průběh večera, se musel každému 

návštěvníkovi večer strávený na této akci líbit.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Průběh večera zpestřilo i několik doprovodných akcí. Jak se již stalo tradicí, tak prvním vystoupením 

bylo taneční vystoupení našich děvčat, která si i podle zpětných ohlasů nastavují vlastní laťku kvality 

svých vystoupení stále výše. Jen tak dále …  

 
Protože se jednalo o ples sportovní, tak další velmi povedenou součástí doprovodného programu bylo 

vystoupení dívčího týmu JUMP IT. Jednalo se o čtveřici děvčat, která nám všem ukázala, co všechno 

se dá dělat se švihadly a myslím, že jejich vystoupení všem hráčům místního fotbalového oddílu 

ukázalo, že zatím jsou na ně jejich trenéři celkem milosrdní. Děvčata na závěr vystoupení zapojila do 

svých aktivit i jednoho z dobrovolníků, který obstál se svým výkonem na výbornou. 

 
Ihned po skončení vystoupení se švihadly proběhla ještě charitativní akce, a to dražba fotbalového 

míče podepsaného členy Sigi teamu, který byl soupeřem místní jedenáctky na oslavách 60 let od 

založení fotbalového oddílu. Všichni jsme nakonec byli překvapeni, na jakou výši se částka za míč 

vyšplhala a kolik lidí se spontánně do dražby zapojilo a bylo ochotno přispět. Několik z nich navíc i 

přes to, že v dražbě neuspěli, svojí částkou přispěli tzv. „mimo soutěž“, takže jsme nakonec na dobrou 

věc poslali opravdu pěknou částku. Tady bych ještě doplnil, že jsem velmi rád a hrdý na to, že se u nás 

v Moravanech a okolí najde stále ještě spousta lidí, kteří jsou ochotni někomu druhému nezištně 

pomoci. Tím všem ukazují, že mají srdce na tom správném místě. Za to bych jim chtěl ještě jednou za 

všechny organizátory poděkovat. 

 
A teď zpátky k programu plesu. Součástí byla samozřejmě také tradiční tombola. Vítěz hlavní ceny, 

horského kola, si funkčnost svojí výhry vyzkoušel rovnou na tanečním parketu. A kdo nakonec nebyl 



vylosován jako výherce jedné z hlavních cen, tak měl možnost se ještě zúčastnit tzv. soutěže útěchy – 

střelby florbalovým míčkem na přesnost. Myslím, že i tato doplňková aktivita nakonec průběh plesu 

zpestřila. 

 
To je asi k průběhu plesu vše. Na závěr bych chtěl ještě poděkovat všem, kteří se na přípravě a 

zajištění zdárného průběhu plesu podíleli a všem sponzorům, kteří nám přispěli do tomboly. Za 

podporu a pomoc děkujeme. 

Za TJ Sokol Moravany – Michal Kulhánek 

 

Hasiči informují 

Díky Obci Moravany disponuje JSDH Moravany automatizovaným externím defibrilátorem Philips 

HeartStart Frx. 

AED rozšíří možnosti jednotky v poskytování předlékařské pomoci postiženým osobám – a to 

například během zásahů či na kulturních a sportovních akcí, které náš sbor pořádá, nebo se jich účastní 

v rámci své asistence na území obce a okolí. 

Slouží jako velmi dobrý doplněk a pomocník k poskytnutí první pomoci při náhlé akutní srdeční 

příhodě. 

AED byl vytvořen jako velmi účinný přístroj, který se stal součástí postupů při poskytování první 

pomoci a to i pro laiky. Přístroj je vybaven hlasovou nápovědou a grafikou v českém jazyce, která 

vede zachránce v průběhu celého poskytování první pomoci. 

Pomocí hlasových příkazů navádí zachránce ke správnému provádění masáže srdce a umělého dýchání 

dle jednoduché nápovědy. 

Automatizovaný externí 

defibrilátor FRx Philips splňuje 

požadavek na použití nejen pro 

dospělé, ale i pro děti a to bez 

nutnosti výměny nalepovacích 

elektrod, pouze použitím tzv. 

dětského klíč. 

 

 

 

Velitel JSDH Faltys Luboš 

 



Péče o duševní zdraví 
 
 POZOR – změna adresy střediska Péče o duševní zdraví  

 
Od 1. května 2024 mění naše středisko Péče o duševní zdraví v Pardubicích adresu. Nově se budeme 
s klienty potkávat na adrese: JANA PALACHA 1552, PARDUBICE 530 02.  

 
Kdo k nám může přijít a získat podporu? 
Jsme tu pro osoby starší 16 let z okresu Pardubice, kterým do života vstoupilo vážné duševní 
onemocnění jako schizofrenie, bipolární afektivní porucha a další. Podporujeme také jejich rodiny.   

 
Náš tým tvoří zdravotníci, sociální pracovníci i peer konzultanti a všichni jezdí i za klienty domů nebo 
na jiné domluvené místo.  

 
Nejčastěji podporujeme klienty při:   

• zvládání projevů duševní nemoci v běžném životě,   
• zajištění psychiatrické péče, nastavení medikace a terapeutického plánu,   
• jednání na úřadech,   
• finančním hospodaření,   
• nácviku péče o vlastní osobu i domácnost,   
• řešení krizových situací, jako je ztráta zaměstnání či bydlení aj.,   
• aktivním trávení volného času a získávání společenských kontaktů.    

Pokud potřebujete podporu v životě s vážným duševním onemocněním, kontaktujte koordinátora 
vstupu do služeb Jana Rybičku: jan.rybicka@pdz.cz nebo 777 915 750.   

Přijít můžete i osobně v kontaktní den: PONDĚLÍ 12:00 – 15:00 hodin. Naše služby jsou bezplatné. 
Více informací na www.pdz.cz.   

 

Zprávy ze ZŠ 
 
V naší základní škole je hodně živo, což je návštěvníkům zřejmé již při vstupu do obou budov. 

V rámci běžného dne probíhá nejen výchovně vzdělávací proces, ale i spousta akcí, které dokáží 

propojit mezipředmětové vztahy a zároveň žákům přináší obraz skutečného světa mimo školní 

budovy. Pojďme se společně podívat, co všechno se ve škole od Vánoc dělo. Zahájili jsme návštěvou 

ČŠI, která u nás ve škole vykonala hloubkovou kontrolu s výsledkem, který nám udělal velkou radost. 

Díky za to patří všem zaměstnancům školy, dětem, ale i zřizovateli a rodičům. V měsíci lednu a únoru 

probíhala intenzívní spolupráce školy s místní knihovnou. Paní knihovnice Bakešová připravovala pro 

žáky 1. stupně krásné programy, které mají děti motivovat ke čtení. V únoru se žáci 1. stupně 

zúčastnili ochotnického divadla ve Slepoticích, kde shlédli pohádku „Šíleně smutná princezna“. Žáci 

2. stupně navštívili představení Východočeského divadla v Pardubicích. Žáci páté a čtvrté třídy 

vyrazili do královéhradecké hvězdárny a planetária, 2.A absolvovala v prvouce besedu se členkou 

mysliveckého sdružení. 2.3. proběhl ve škole seminář programu eTwinning, kterého se v rámci 

vzdělávání zúčastnili učitelé z jiných mateřských, základních a středních škol České republiky.  

V jarních měsících se také konaly sportovní akce pod vedením p. uč. Mottla, Kostelecké a Bakeše: 

turnaj v basketbalu dívek v Holicích, přátelské sportovní odpoledne žáků 8. a 9.tříd se ZŠ Miřetice v 

naší sportovní hale, Turnaj Holicka v přehazované pro 4. a 5. ročník opět v moravanské hale, 

volejbalový turnaj dívek v Holicích, kde dívky obsadily krásné 3. místo v rámci okresu a zatím 

posledním sportovním svátkem byl McDonalds´ Cup, žákovské fotbalové klání na hřišti. Žák Dan 

Rulík reprezentoval naši školu v soutěži „Praktická elektronika“, kde se ve velké konkurenci umístil 

velmi pěkném 6. místě ve své skupině.  

http://www.pdz.cz/


Před Velikonocemi proběhly velikonoční dílničky v organizaci paní učitelky Nadi Jakubcová, dále se 

3. A se svou třídní učitelkou, paní Horčičkovou a paní vychovatelkou Danielou Krausovou zúčastnila 

školy v přírodě v Pasíčkách u Proseče. Třídy 2.A a 5.A navštívily spolu se svými pedagogy skanzen 

v Krňovicích.  

V dubnu se konala ve třídě 3.A prostřednictvím MUDr. Fibichové beseda na téma „Resuscitace“. 

Začátek dubna byl věnován „Dni Země“, kterého se tentokrát zúčastnilo o mnoho více dětí, učitelů i 

rodičů než v předchozích letech. Je skvělé, že lidem, kteří zde žijí, záleží na životním prostředí.  

Třída 6.A pokračuje v mezinárodní spolupráci s polskou a slovenskou školou.  

10. dubna proběhl zápis žáků do 1. třídy. Velice nás těší zájem o naši školu, k zápisu přišlo celkem 34 

dětí.  

V květnu nás čeká návštěvu žáků z polské Čenstochové, kdy každá třída 2. stupně stráví se svými 

polskými vrstevníky nejméně jeden společný den. Žáci si tak vyzkouší nejen komunikaci v angličtině, 

ale zkusí se domluvit i svými rodnými jazyky.  

Na závěr jednu opravdu pozitivní zprávu: Jednu z připomínek ČŠI se nám podařilo vyřešit, jedná se o 

digitalizaci školy. Díky šablonám JAK a „Národnímu plánu obnovy“ škola zakoupila 15 tabletů na 1. 

stupeň a 29 tabletů na 2. stupeň. Navíc díky svolení zřizovatele jsme mohli zakoupit a instalovat 

celkem 4 nové interaktivní tabule do tříd.  

Školní rok se nám pomalu přesouvá do svého závěru. Co ještě plánujeme? Několik besed z oblasti 

prevence, škola v přírodě v Tramtáryji pro šestý, osmý a devátý ročník, sportovní akce, exkurze a 

výlety za poznáním.  

vedení školy  

 

Sport 
 

Velikonoční turnaj v Moravanech 

 

     Na Velký pátek dne 29,3.2024 jsme uspořádali v Moravanském domě místní velikonoční turnaj ve 

stolním tenise. Zúčastnilo se ho 21 hráčů. Hrálo se ve 3 skupinách dle momentální dovednosti 

jednotlivých hráčů. V první skupině zvítězil Kryštof Šrámek před Patrikem Prachařem, 3. místo si 

vybojoval Robin Wich. Druhou skupinu vyhrál Tomáš Dostál. Na druhém místě se umístil Jakub 

Mrštík a  třetí pozici si vybojovala Helča Ostrovská. Ve třetí skupině zvítězil Vojta Friš před 

Tadeášem Hromádkou a na 3. místě skončil Víťa Heřmanský. Některé zápasy byly na vysoké 

úrovni. Mile nás překvapila návštěva rodičů, což svědčí o zájmu, jaký pokrok udělaly jejich děti.                                                      

B. Kárych 

 

https://www.pohary-bauer.cz/logotypy-a-emblemy/emblem-es105


Třetí regionální bodovací turnaj ve stolním tenise starších žáků a dorostu 

v sezóně 2023/24. 
     Dne 24.1.2024 se konal na Lokomotivě v Pardubicích již třetí okresní bodovací turnaj starších 

žáků (U17), zúčastnilo se ho 14  hráčů (11 chlapců a 3 dívky). Moravanský oddíl reprezentovali: N. 

Koblížková, B. Kubíková, V. Syrová, T. Dostál, M. Hlavatý, P. Prachař, F. Teplý a R. Wich. 

Nejlépe se dařilo R. Wichovi, který si vybojoval 5. místo. Umístění ostatních našich hráčů je uvedeno 

v tabulce. V březnu se uskuteční poslední turnaj, ve kterém se rozhodne, kteří hráči postoupí do finále 

TOP 8 o nejlepšího hráče Pardubického okresu, sezóny 2023/24 v kategorii U17. 

 

TJ Lokomotiva Pardubice                                                                  24.01.2024 

BTM kategorie U17 - 2005 a mladší  

    

Konečné pořadí příjmení jméno oddíl 

1. místo Hendrych Lukáš Jiskra Holice 

2. místo Jetenský Jan Tesla Pce 

3. místo Váša Tomáš Heřmanův Městec 

4. místo Kupka Ondřej Tesla Pce 

5. místo Wich Robin Moravany 

6. místo Teplý Filip Moravany 

7. místo Koblížková Natálie Moravany 

8. místo Kondras Vendelín Tesla Pce 

9. místo Dostál Tomáš Moravany 

10. místo Michalec Václav Tesla Pce 

11. místo Prachař Patrik Moravany 

12. místo Syrová Veronika Moravany 

13. místo Kubíková Barbora Moravany 

14. místo Hlavatý Matěj Moravany 

 
 

Čtvrtý regionální bodovací turnaj U17 ve stolním tenise v sezóně 2023/24. 

     Dne 21.2.2024 se konal na Lokomotivě v Pardubicích již 4. okresní bodovací turnaj starších 

žáků (U17), zúčastnilo se ho 10 dětí (9 chlapců a 1 dívka). Moravanský oddíl reprezentovali: Natálka 

Koblížková, Patrik Prachař, Filip Teplý a Robin Wich. Nejlépe se dařilo Filipovi Teplému, který 

obsadil 4. místo. Náťa Koblížková, jako jediná dívka mezi chlapci si vedla skvěle a osadila 6. místo.  

Robin Wich si vybojoval 7. místo a Patrik Prachař skončil na 9. pozici. Dne  27.3.2024 se hraje na 

Tesle finále TOP 8 o nejlepšího hráče Pardubického okresu, sezóny 2023/24 v kategorii U17. 

 

Čtvrtý regionální bodovací turnaj U13 ve stolním tenise v sezóně 2023/24. 

     Dne 14.2.2024 se konal na Tesle v Pardubicích již 4. okresní bodovací turnaj mladších žáků 

(U13), zúčastnilo se ho 24  dětí (15 chlapců a 9 dívek). Moravanský oddíl reprezentovali: Marek 

Sodomka a Kryštof Šrámek. Kryštof Šrámek  obsadil 3. místo. Marek Sodomka si vybojoval 11. 

místo. Dne 20.3.2024 se hraje na Tesle finále TOP 8 o nejlepšího hráče Pardubického okresu, sezóny 

2023/24 v kategorii U13. 

 

https://www.pohary-bauer.cz/logotypy-a-emblemy/emblem-es105


Konečné pořadí v turnaji na Tesle v Pardubicích   14.02.2024 

Chlapci   

1. Rumpli Šimon TJ Tesla Pardubice 

2. Potůček Josef TJ Tesla Pardubice 

3. Šrámek Kryštof Sokol Moravany 

4. Jurenka Jaroslav TJ Tesla Pardubice 

5. Kupka Ondřej TJ Tesla Pardubice 

6. Gonda Libor TJ Montas HK 

7. Koubek Šimon KST Holice 

8. Pecka Matyáš KST Holice 

9. Štantejský Martin TJ Sokol Chrast 

10. Rejda Maxim TJ Tesla Pardubice 

11. Sodomka Marek Sokol Moravany 

12. Kubík Adam TJ Tesla Pardubice 

13. Karásek Petr KST Holice 

14. Sklenář Ondřej TJ Montas HK 

15. Kaláč Jakub TJ Tesla Pardubice 

 

 
Ukončení regionálního bodovacího turnaje v sezóně 2023/24 

     Pro vyčlenění nejlepších stolních tenistů pardubického okresu byly uspořádány 4 bodovací turnaje 

v kategorii mladších U13 i starších žáků U17. Turnaje mladších žáků se konaly na Tesle a starších 

v herně Lokomotivy Pardubice. Podle dosažených bodů v jednotlivých turnajích se kvalifikovalo 8 

nejlepších do závěrečného turnaje TOP 8. U mladších žáků si vybojovali účast Kryštof Šrámek a 

Marek Sodomka. Kryštof Šrámek hrál svěle, prohrál až ve finále a obsadil 2. místo. Na 5. místě se 

umístil Marek Sodomka. U starších žáků se dostali mezi nejlepší „osmičku“  hned tři hráči Robin 

Wich, Náťa Koblížková a Filip Teplý. Nejlépe se dařilo Natálce Koblížkové, která si vybojovala 6. 

místo, Robin Wich byl sedmý a na 8. místě skončil Filip Teplý. Bereme to za obrovský úspěch a 

jmenovaným dodatečně gratulujeme. 

Foto z turnaje: 

 

https://www.pohary-bauer.cz/logotypy-a-emblemy/emblem-es105


 

 

Broněk Kárych 

 

 
  

 

 

 
 

https://www.pohary-bauer.cz/logotypy-a-emblemy/emblem-es105


Pozvánka 
 

ZO ČSCH Moravany vás srdečně zve do Moravanského parku na květnovou 

výstavu drobného zvířectva, která se uskuteční dne 12. 5. 2024 od 9:00 - 15:00h 

 

 

Na co všechno se můžete těšit? 

• Ukázka drobného zvířectva (králíků, holubů, ovcí, koz, drůbeže vodní i 

hrabavé a spoustu dalších zvířat) 

 

• Vystoupení místních mažoretek 

• Poznávací program se zvířátky pro děti i dospělé 

• Po celou dobu konaní je zajištěno občerstvení 

• Vstupné dobrovolné 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Těšíme se na Vaši účast moravanští chovatelé 



 

 

Reklama 
 

Z Á J E Z DY  PRO  SENIORY  

         

Neseďte doma a užijte si wellness a také poznání a 

zážitky na pěkném Slovensku: 

 

září 2024 :        22.9. - 28.9.2024    Liptovský 

Ján+Tatry 

PP – 9.499 Kč                bazén   8 procedur   6  výletů 

 

září 2024 :        29.9. - 5.10.2024    Liptovský 

Ján+Tatry+pltě 

PP – 9.499 Kč                bazén   8 procedur   6  výletů 

 

říjen 2024 :          3.10. -  8.10.2024       Malá Fatra + 

Těrchová + pltě 

PP – 8.499 Kč                  bazén   6 procedur   4 výlety 

Doprava klimatizovaným autobusem s WC : 2.499 

Kč. Trasa – HK, Holice 

               
        Podrobnější informace zašleme na vyžádání. 
 

     PŘIHLÁŠKY DO  30. května  2024 

Info :Dr.Václav Vojtěch,CSc., Holice, Holubova 848 

( CA  Atlantis,Holice ) 

mobil : +420 603 476 876    přihlášky     e-mail :  

vojtech.vaclav@seznam.cz 

                                     


